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Already a classic of war reporting and now reissued as a Grove Press paperback, Black
Hawk Down is Mark Bowden’s brilliant account of the longest sustained firefight
involving American troops since the Vietnam War. On October 3, 1993, about a
hundred elite U.S. soldiers were dropped by helicopter into the teeming market in the
heart of Mogadishu, Somalia. Their mission was to abduct two top lieutenants of a
Somali warlord and return to base. It was supposed to take an hour. Instead, they
found themselves pinned down through a long and terrible night fighting against
thousands of heavily armed Somalis. The following morning, eighteen Americans were
dead and more than seventy had been badly wounded. 

Drawing on interviews from both sides, army records, audiotapes, and videos (some of
the material is still classified), Bowden’s minute-by-minute narrative is one of the
most exciting accounts of modern combat ever writtena riveting story that captures
the heroism, courage, and brutality of battle.

作者介绍: 

Mark Bowden is the bestselling author of Black Hawk Down: A Story of Modern War, as
well as The Best Game Ever, Bringing the Heat, Killing Pablo, and Guests of the
Ayatollah. He reported at The Philadelphia Inquirer for twenty years and now writes for
Vanity Fair, The Atlantic, and other magazines. He lives in Oxford, Pennsylvania.

目录: Mark Bowden is the author of Bringing the Heat and Doctor Dealer. He has been a
reporter at The Philadelphia Inquirer for eighteen years and has won many national
awards for his writing. He has also written for Sports Illustrated, Playboy, Rolling Stone,
Parade and other magazines.
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《财富》推荐的75本书
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WarReport

《财富》评选的75本商务人士必读书

Mark

评论

看了不止20遍的电影 却拿不下1遍原著

-----------------------------
可以一口气读完的好书

-----------------------------
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书评

马克·博登笔下的93年美国重建希望行动，是残酷的。是的，战争无疑是最残酷的，充
满了血腥。从古至今，只要有战争的地方，就有血流成河，就有人民流离失所。索马里
也不例外。时至今日，索马里仍然是世界上动荡的角落之一。
博登从三方面入手写这本书。一是战场上的美国大兵：...  

-----------------------------
多年的部族军阀之间的战争造就饥荒、疾病和死亡，人道主义危机怎么能被形容为索马
里的未来？这块土地上是丧心病狂的独裁者和穷凶极恶的难民。没有未来。
联合国和国际红十字会给予索马里援助，而艾迪德公然像联合国宣战。美军之后正式介
入清剿艾迪德党羽的行动。 艾...  

-----------------------------
对于电影《BLACK HAWK
DOWN》，这里已经不用再反复说了，但是不得不说到这本小说，因为只有通过文字，
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才能真实还原那血腥的一天，带我们踏上那一段英雄路途...
这是一本纪实小说，书从大方面，讲述了美军SOF进行行动的原因，以及故事中人物的
点点滴滴，仿佛他们就是生活...  

-----------------------------
整本书的主角不是一个人，而是一个团队，是参与执行这项任务的所有游骑兵、三角洲
、医务兵、指挥官，每个人都有镜头，每个人的心态都不一样。
另外我在思考的问题是，这场战争到底应不应该去打，作者也在思考这个问题，作者是
倾向于值得去牺牲这些战士的生命去进行这场战争的。  
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